



To: All members of IPSA (HK)
From: IPSA (HK)
Issued Date: 7th September 2017

Visit of Fire and Ambulance Services Academy

- Topic: It is unavoidable that security personnel may come across with a fire or disastrous situation during the course of their duties. IPSA(HK) is endeavor to explore competent bodies to provide opportunities to upgrade the knowledge and skills of our Members in dealing with such situation. Since the Hong Kong Fire Services Department is the most professional government agent on this aspect, we, therefore, have arranged a visit to the Hong Kong Fire and Ambulance Services Academy where our Members can take this opportunity to further enrich their theoretical and practical knowledge on this aspect.
- Assemble: Fire and Ambulance Services Academy, 11 Pak Shing Kok Road, Tseung Kwan O
- Date: Thursday, 28th September 2017
- Schedule: 1400 hrs. : Registration
1430 – 1630 hrs. : Tour
- Language: Cantonese (Supplement with English)
- Participant: IPSA(HK) Members only. IPSA(HK) Corporate Member can nominate 3 representative.
- Fee: No admittance fee.
- Transportations: From Tseung Kwan O MTR Station to Fire & Ambulance Services Academy
Bus: 796X or 797M, about 32 to 46 minutes
Taxi: 6 minutes, 2.7 km
- Reservations: Booking on a first-come-first-serve basis. Please make early reservation with the following booking slip, email or fax back to IPSA (HK). Deadline: on or before 22nd September 2017.
- Remarks: 1. Smart casual dressing is recommended.
2. If Tropical Cyclone Warning No. 3 and above or Red or Black Rainstorm Warning is hoisted at noon on the day, the visit will be cancelled.

BOOKING SLIP – Visit of Hong Kong Fire and Ambulance Services Academy on 28th September 2017

To: Administrative Support of IPSA (HK)
Tel: 2205-0418 Fax: 2591-4309 Email: info@ipsa.com.hk

I shall attend the visit on 28th September 2017.

Please give name, IPSA Membership no. (if available) and Email address in block letter.

1. _____	Contact Person: _____
2. _____	Daytime Tel.: _____
3. _____	Email or Fax: _____
4. _____	Date: _____



致：各會員及友會會員
由：國際專業保安協會(香港)
發出日期：2017年9月7日

參觀消防和救護學院

- 項目：** 保安從業員在執行職務期間可能遇到火警或災難性情況是不可避免的。國際專業保安協會(香港)致力探索有關專業機構以提升會員在處理這種情況時的知識和技能。因為香港消防處是這方面最專業的政府機構，所以我們安排參觀香港消防和救護學院，令我們會員更加強他們於處理此等事件的理論及實踐知識。
- 集合地點：** 九龍將軍澳百勝角路 11 號消防及救護學院
- 日期：** 2017 年 9 月 28 日(星期四)
- 時間：** 1400 時：登記 / 1430 - 1630 時：參觀
- 語言：** 廣東語 (輔以英語)
- 參加者：** 國際專業保安協會(香港)會員，公司會員可安排 3 名代表出席。
- 費用：** 費用全免。
- 交通：** 由將軍澳港鐵站至消防及救護學院
巴士: 796X 或 797M，約 32 至 46 分鐘
的士: 約 6 分鐘，2.7 公里
- 報名：** 先到先得。截止報名日期：2017 年 9 月 22 日。請填妥以下表格，以電郵或傳真予本會。
- 備註：**
1. 商務休閒服。
 2. 若於當日正午仍掛上三號風球或以上 / 紅雨或黑雨，此活動將取消而不會作出另外通知。

報名回條 - 2017 年 9 月 28 日參觀消防和救護學院

致：國際專業保安協會(香港) – 行政支援

電話: 2205-0418 傳真: 2591-4309 電郵: info@ipsa.com.hk

本人將參加 2017 年 9 月 28 日之參觀活動。

請以英文正楷填寫出席者姓名及會員編號:

1. _____	聯絡人: _____
2. _____	日間聯絡電話: _____
3. _____	電郵或傳真: _____
4. _____	日期: _____